
Kommentarer til regnskapstallene 2017 
 
• Utgående balanse per 31/12 (bank) er i overkant av kr 69.000,-. Dette er god 

likviditet med tanke på klubbens størrelse, og skyldes tilskudd som kom fra 
Rytterforbundet i desember. 

• Alle kontingentene er ikke innbetalt. Dette skal innkreves, i hvert fall fra de som har 
fått Hestesport i 2017.  

• Det ble ikke investert i ny henger da likviditeten var stram i sommerhalvåret.  
• Kostnadene til landsstevnene har vært veldig høye og vi har underskudd på overkant 

av kr 36.000,-. Dette må planlegges bedre. Sette opp eget budsjett? Må ha som mål at 
disse stevnene i hvert fall går i balanse. 

• Klubbarrangementene og kiosken går med overskudd. 
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